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       Kołobrzeg, dnia 30 grudnia 2020 r. 
 
BRM.0002.31.2020.K 
 

Protokół Nr 31/2020 
 

z XXXI sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 30 grudnia 2020 r. o godz. 9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. W związku z usprawiedliwoną nieobecnością 
Przewodniczącego Rady zgodnie z jego upoważnieniem obrady prowadził Pan radny Artur 
Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady. Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2020 o godz. 09:00,  
a zakończono o godz. 15:11 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała  

Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 3244 z późn. zm.) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 374 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu 

podpisanym przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji  

w trybie zdalnym, jak również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej 

Miasta Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 

(lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością 

zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad sesji ustalony przez Przewodniczącego Rady: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2020 – 2030, 

3) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2020, 

4) w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

5) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy torami kolejowymi relacji 

Kołobrzeg – Białogard a ulicami Myśliwską i Koszalińską, 

5a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

        obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 16/6, 19, 20/1, 20/3, 

        20/4, 21/1, 21/2, oraz części działek nr 15 i 83 położonych w obrębie 19, 

6) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta 

Kołobrzeg na lata 2021 – 2024”, 

7) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2026, 
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8) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2023, 

9) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w Kołobrzegu 

na lata 2021 – 2023, 

10) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Bezdomności  

w Kołobrzegu na lata 2021 – 2023, 

11) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani w Kołobrzegu na 

rok 2021, 

12) w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Profilaktyka i wczesne 

wykrywanie osteoporozy dla mieszkańców Miasta Kołobrzeg na lata  

2021 – 2023”, 

13) w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca, 

14) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021. 

4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Wiceprzewodniczący Rady Pan radny Artur 
Dąbkowski otworzył XXXI sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbyły się w trybie 
zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 30/2020 z XXX sesji, która odbyła się w dniu 2 grudnia 2020 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Wiceprzewodniczący Rady powitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Panią Ewę Pawłowską – Sekretarz Miasta 

 Przewodniczących Zarządów i Rad Osiedli oraz Zasłużonych dla Miasta Kołobrzegu. 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Wiceprzewodniczący Rady - prowadzący obrady stwierdził, że w zdalnych obradach sesji 
uczestniczyło 20 radnych. Radny nieobecny usprawiedliwiony: Piotr Lewandowski. Jest to 
wymagane quorum, by obrady były ważne.  
 
Radni uczestniczący w zdalnych obradach: 
1. BARWINEK Kamil 

2. BEJNAROWICZ Maciej 

3. BIEŃKOWSKI Bartosz 

4. BŁASZCZYK Bogdan 
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5. BRĄCZYK Renata 

6. DĄBKOWSKI Artur 

7. GROTTO Małgorzata 

8. HOK Adam 

9. KALINOWSKI Jacek 

10.KIEŁKOWSKI Przemysław 

11. PARUS Wiesław 

12. PLEWKO Krzysztof 

13. RZEPKA Piotr 

14. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 

15. TRAFAS Agnieszka 

16. WILK Danuta 

17. WOŹNIAK Jacek 

18. ZAWADZKI Dariusz 

19. Izabela Zielińska 

20. ZIĘBA Łukasz 

Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXXI sesji.   
 
Prowadzący obrad - Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że na wniosek Prezydent 
Miasta z dnia 21 grudnia 2020 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.) Przewodniczący Rady do 
porządku obrad XXXI sesji w punkcie 3 jako podpunkt 5a wprowadził projekt uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 16/6, 19, 20/1, 20/3, 20/4, 21/1, 21/2, oraz części 
działek nr 15 i 83 położonych w obrębie 19. 
Zmieniony porządek obrad wraz z projektem uchwały radni otrzymali w ustawowym terminie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan radny 
Maciej Bejnarowicz złożył na piśmie dwa wnioski formalne o zmianę porządku obrad sesji. 
Pierwszy wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad punktu 3a o treści: 
„Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla 
pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych oraz podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla 
pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych.” 
 
Drugi wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad punktu 3b o treści: 
„Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich oraz podjęcie uchwały  
w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich.” 
Powyższe wnioski wraz z projektami uchwał i sprawozdaniami z kontroli znajdują się przy 
punkcie 1 porządku obrad w programie eSesja. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad tym punktem porządku obrad, 
Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania wniosków 
formalnych o zmianę porządku obrad. Wiceprzewodniczący przypomniał, że do zmiany 
porządku obrad wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. 
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Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad pierwszym wnioskiem formalnym 
zgłoszonym przez Pana radnego Macieja Bejnarowicza w imieniu Komisji Rewizyjnej  
o zmianę porządku obrad polegającym na wprowadzeniu do porządku obrad punktu 3a o 
treści: „Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla 
pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych oraz podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla 
pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych.” 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Agnieszka Trafas 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do 
porządku obrad punktu 3a o treści: „Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej w zakresie analiz i struktury 
dokonanych podwyżek w 2019 roku dla pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz 
jednostek samorządowych oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej w zakresie analiz i 
struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla pracowników Urzędu Miasta 
Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych.” 
 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem formalnym 
zgłoszonym przez Pana radnego Macieja Bejnarowicza w imieniu Komisji Rewizyjnej  
o zmianę porządku obrad polegającym na wprowadzeniu do porządku obrad punktu 3b  
o treści: 
„Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich oraz podjęcie uchwały  
w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich.” 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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BRAK GŁOSU (1) 
Agnieszka Trafas 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do 
porządku obrad punktu 3b o treści:   
„Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich oraz podjęcie uchwały  
w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich.” 
 
Porządek obrad po zmianach dokonanych przez Radę Miasta na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2020 – 2030, 

3) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2020, 

4) w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

5) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy torami kolejowymi relacji 

Kołobrzeg – Białogard a ulicami Myśliwską i Koszalińską, 

5a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

        obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 16/6, 19, 20/1, 20/3, 

        20/4, 21/1, 21/2, oraz części działek nr 15 i 83 położonych w obrębie 19, 

6) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta 

Kołobrzeg na lata 2021 – 2024”, 

7) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2026, 

8) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2023, 

9) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w Kołobrzegu 

na lata 2021 – 2023, 

10) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Bezdomności  

w Kołobrzegu na lata 2021 – 2023, 

11) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani w Kołobrzegu na 

rok 2021, 

12) w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Profilaktyka i wczesne 

wykrywanie osteoporozy dla mieszkańców Miasta Kołobrzeg na lata  

2021 – 2023”, 

13) w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca, 
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14) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021. 

     3a.   Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

               problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla 

               pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych oraz 

               podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

               Kołobrzeg z kontroli problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych 

               podwyżek w 2019 roku dla pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek 

              samorządowych. 

    3b.   Przedstawienie sprawozdania Komisji rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

              problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich oraz podjęcie 

              uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  

              z kontroli problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich.  

4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwal oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją 

zostało złożone także w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad. W dyskusji 

udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk, która zapytała o budowę ogrodzenia i montaż 
piłkochwytów w ramach zadania „Budowa boiska wielofunkcyjnego na Osiedlu 
Radzikowo w Kołobrzegu”. Pani radna powiedziała, że Rada Osiedla Nr 4 
„Radzikowo” prosi o analizę finansową tego zadania z uwagi na to, że środki 
to zadanie zostały pomniejszone. Pani radna poprosiła, że jeżeli pozostaną 
środki, aby realizacja tego zadania była kontynuowana w przyszłym roku. 
 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która 
poinformowała, że do tego zapytania ustosunkuje się. Pani Prezydent Miasta 
obiecała, że jeżeli na to pozwolą środki finansowe, to dalej będą doposażane 
place zabaw. Pani Prezydent dodała również, że sprawy związane  
z Budżetem Obywatelskim żądzą się innymi prawami i w takim przypadku nie 
można zwiększać środków na dany cel w ramach Budżetu Obywatelskiego. 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący 

Rady prowadzący obrady zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.   

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

4. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji zostały złożone również w formie pisemnej i stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze przedstawione 
przez Panią Prezydent Miasta zmiany. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub 
wstrzyma się od głosu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub wyraził pozytywne stanowisko do 
projektu uchwały i go poprze w głosowaniu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący Rady – 
prowadzący obrady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  
w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ 
NR XXXI/431/20 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 
2020 r. 
 
Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2030 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.   
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.   

2. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – Przewodniczący Komisji.  Komisja 
większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

4. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

5. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji zostały również złożone w formie pisemnej i stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze przedstawione 
przez Panią Prezydent Miasta zmiany. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub 
wstrzyma się od głosu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub wyraził pozytywne stanowisko do 
projektu uchwały i go poprze w głosowaniu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący Rady – 
prowadzący obrady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2030: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła 
UCHWAŁĘ NR XXXI/432/20 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2030. 
 
Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 
nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji zostały przedstawione także w formie pisemnej i stanowią załącznik do 
protokołu.  
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wyraził pozytywne 
stanowisko do projektu uchwały i go poprze.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub 
poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub wyraził pozytywne stanowisko do 
projektu uchwały i go poprze w głosowaniu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący Rady – 
prowadzący obrady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie w sprawie 
ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

NIEOBECNI (1)  
Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ 
NR XXXI/433/20 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 
roku budżetowego 2020. 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze 
inkasa 
 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.   
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinia Komisji została przedstawiona również w formie pisemnej i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wyraził pozytywne 
stanowisko do projektu uchwały i go poprze.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub 
poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub wyraził pozytywne stanowisko do 
projektu uchwały i go poprze w głosowaniu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący Rady – 

prowadzący obrady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie poboru opłaty 

targowej w drodze inkasa: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Kiełkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Lewandowski 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ 

NR XXXI/434/20 w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa. 

 
Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego 
pomiędzy torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Białogard a ulicami Myśliwską  
i Koszalińską 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wyraził pozytywne 
stanowisko do projektu uchwały i go poprze.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub 
poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub wyraził pozytywne stanowisko do 
projektu uchwały i go poprze w głosowaniu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady prowadzący obrady 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy 
torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Białogard a ulicami Myśliwską i Koszalińską: 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 
Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Rzepka 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła  
UCHWAŁĘ NR XXXI/435/20 w sprawie w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego 
pomiędzy torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Białogard a ulicami Myśliwską  
i Koszalińską. 
 
Punkt 3 podpunkt 5a – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu 
działek nr 16/5, 16/6, 19, 20/1, 20/3, 20/4, 21/1, 21/2, oraz części działek nr 15 i 83 
położonych w obrębie 19 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 



12 
 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie przyjęła rozstrzygnięcie 
Prezydenta Miasta odnośnie nieuwzględnionej uwagi wniesionej 24.04.2020 r. przez 
VANTAGE Sp. z o.o. Sp.k. z siedzibą w Gdyni, dot. działki nr 21/2 w obrębie 19 oraz 
całego obszaru objętego planem. 
Komisja jednogłośnie przyjęła rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta odnośnie 
nieuwzględnionej uwagi wniesionej 16.12.2020 r. przez VANTAGE Sp. z o.o. Sp.k.  
z siedzibą w Gdyni, reprezentowaną przez radcę prawnego, dot. działki nr 21/2   
w obrębie 19 oraz całego obszaru objętego planem. 
Komisja jedno głośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja rozpatrzyła listę nieuwzględnionych uwag i jednogłośnie 
opowiedziała się za ich odrzuceniem, tym samym popierając stanowisko Prezydent 
Miasta. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie przyjęła rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta odnośnie 
nieuwzględnionej uwagi wniesionej 24.04.2020 r. przez VANTAGE Sp. z o.o. Sp.k.  
z siedzibą w Gdyni, dot. działki nr 21/2 w obrębie 19 oraz całego obszaru objętego 
planem. 
Komisja jednogłośnie przyjęła rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta odnośnie 
nieuwzględnionej uwagi wniesionej 16.12.2020 r. przez VANTAGE Sp. z o.o. Sp.k.  
z siedzibą w Gdyni, reprezentowaną przez radcę prawnego, dot. działki nr 21/2   
w obrębie 19 oraz całego obszaru objętego planem. 
Komisja jedno głośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały 
wraz z rezultatem rozstrzygnięcia uwag przez Panią Prezydent Miasta.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub 
kierunkowo poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub pozytywnie zaopiniował zarówno 
rozstrzygnięcia Prezydent Miasta, jak i sam projekt uchwały.   
 

W dyskusji, którą otworzył Wiceprzewodniczący Rady udział wzięli: 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 
 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury  
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady zapowiedział, że Rada w pierwszej kolejności zajmie się 
uwagami, które zostały zgłoszone do planu. Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść uwagi 
Nr 1 i następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem rozstrzygnięcia Prezydent Miasta 
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odnośnie uwagi Nr 1 wniesionej 24.04.2020 r. przez VANTAGE Sp. z o.o. Sp.k. z siedzibą  
w Gdyni. Dotyczy działki nr 21/2 w obrębie 19 oraz całego obszaru objętego planem.  
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła rozstrzygnięcie 
Prezydent Miasta odnośnie uwagi Nr 1. Tym samym Rada podtrzymała rozstrzygnięcie 
Prezydent Miasta i nie uwzględniła uwagi Nr 1, wniesionej w dniu 24.04.2020 r. przez 
VANTAGE Sp. z o.o. Sp.k. z siedzibą w Gdyni dot. działki Nr 21/2 w obrębie 19 oraz 
całego obszaru objętego planem. 
 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść uwagi Nr 2 i następnie zarządził glosowanie nad 
przyjęciem rozstrzygnięcia Prezydent Miasta odnoście UWAGI NR 2 wniesionej 16.12.2020 r. 

przez VANTAGE Sp. z o.o. Sp.k. z siedzibą w Gdyni, reprezentowaną przez radcę prawnego. 
Dotyczy działki nr 21/2 w obrębie 19 oraz całego obszaru objętego planem 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

 Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła rozstrzygnięcie 
Prezydent Miasta odnośnie uwagi Nr 2. Tym samym Rada przyjęła rozstrzygnięcie 
Prezydent Miasta i nie uwzględniła uwagi Nr 2 wniesionej w dniu 16.12.2020 r. przez 
VANTAGE Sp. z o.o. Sp.k. z siedzibą w Gdyni reprezentowaną przez radcę prawnego 
dot. działki nr 21/2 w obrębie 19 oraz całego obszaru objętego planem. 
 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla 
terenu działek nr 16/5, 16/6, 19, 20/1, 20/3, 20/4, 21/1, 21/2, oraz części działek nr 15 i 83 
położonych w obrębie 19: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Rzepka 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ 
NR XXXI/436/21 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 16/6, 19, 20/1, 20/3, 20/4, 
21/1, 21/2, oraz części działek nr 15 i 83 położonych w obrębie 19. 
 
Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 
Po przerwie Wiceprzewodniczący wznowił obrady. 
 
Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Opieki nad Zabytkami dla Miasta Kołobrzeg na lata 2021 – 2024” 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że z uwagi na to, iż program jest 
aktualizacją i kontynuacją poprzedniego programu, że został szeroko skonsultowany 
Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i poprze ten program. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział: „Dobrze, że taki program 
został zaktualizowany a zawarta w nim treść daje nadzieję. Klub Radnych Prawo  
i Sprawiedliwość będzie popierać tego typu działania.” 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i będzie głosował za tym projektem uchwały.  

 
W dyskusji, którą otworzył Wiceprzewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
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 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Pełechata- Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych  
 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu ad vocem 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

ad vocem 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący 
Rady zamknął dyskusję. Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych, 
została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
„Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta Kołobrzeg  
na lata 2021 – 2024: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXI/437/20 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami dla Miasta Kołobrzeg na lata 2021 – 2024. 
 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2026 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawił projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która przekazała, że powyższa strategia jest 
punktem wyjścia do kolejnych programów, które są w porządku obrad sesji. Pani 
radna zapowiedziała, że Klub Radnych „Kołobrzescy Razem” zagłosuje za tym 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że strategię robi się po to, 
aby coś konkretnego z niej wynikało dla mieszkańców. Pan radny zapowiedział, że 
Klub Radnych ‘Prawo i Sprawiedliwość” zagłosuje za tym projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Wiceprzewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący 
Rady zamknął dyskusję. Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych, 
została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  

2021 – 2026: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Trafas 

 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Lewandowski 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXI/438/20 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2026. 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 
lata 2021 – 2023 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 
Grędas – Wójtowicz.  
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Wiceprzewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani radna Renata Brączyk 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący 
Rady zamknął dyskusję. Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych, 
została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 
w Rodzinie na lata 2021 – 2023: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Agnieszka Trafas 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXI/439/20 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2023. 
 
Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Wspierania Rodziny w Kołobrzegu na lata 2021 – 2023 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 
Grędas – Wójtowicz.  
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która przekazała, że Członkowie Klubu w pełni 
popierają Miejski Program Wspierania Rodziny w Kołobrzegu na lata 2021 – 2023. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Członkowie Klubu 
popierają Miejski Program Wspierania Rodziny w Kołobrzegu na lata 2021 – 2023. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba  -
Członek Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą głosowali za przyjęciem 
projektu uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący Rady 
zamknął dyskusję. Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych, została 
nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja 
została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w Kołobrzegu na lata 2021 – 2023: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Kalinowski, Agnieszka Trafas 

 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Lewandowski 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXI/440/20 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny 

w Kołobrzegu na lata 2021 – 2023. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Bezdomności w Kołobrzegu na lata 2021 – 2023 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 
Grędas – Wójtowicz.  
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt 
uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba  -
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Wiceprzewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Artur Dąbkowski - Wiceprzewodniczący Rady  

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący 
Rady zamknął dyskusję. Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych, 
została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
Miejskiego Programu Przeciwdziałania Bezdomności w Kołobrzegu na lata 2021 – 2023: 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (3) 
Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak 
 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXI/441/20 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania 
Bezdomności w Kołobrzegu na lata 2021 – 2023. 
 
Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomani w Kołobrzegu na rok 2021 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 
Grędas – Wójtowicz.  
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt 
uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba  -
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący Rady 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani  
w Kołobrzegu na rok 2021: 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 
Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Kamil Barwinek, Agnieszka Trafas 
 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXI/442/20 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani w Kołobrzegu na rok 
2021. 
 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej „Profilaktyka i wczesne wykrywanie osteoporozy dla mieszkańców Miasta 

Kołobrzeg na lata 2021 – 2023” 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 
Grędas – Wójtowicz.  
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt 
uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba  -
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Wiceprzewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący 
Rady zamknął dyskusję. Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych, 
została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

programu polityki zdrowotnej „Profilaktyka i wczesne wykrywanie osteoporozy dla 

mieszkańców Miasta Kołobrzeg na lata 2021 – 2023”: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Kamil Barwinek, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas 

 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXI/443/20 w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Profilaktyka  

i wczesne wykrywanie osteoporozy dla mieszkańców Miasta Kołobrzeg na lata 2021 – 

2023”. 

Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające przeprowadziła Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 
Pan radny Łukasz Zięba – Członek Komisji.  
 
Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały.  
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  
2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował 
przeciwko projektowi uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba  -
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Wiceprzewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Woźniak 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący 
Rady zamknął dyskusję. Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych, 
została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
rozpatrzenia wniosku mieszkańca z zapisem w § 1 „Nie uwzględnia się wniosku mieszkańca 
Kołobrzegu …….. z dnia 24 czerwca 2020 r. dot. podjęcia działań kontrolnych wobec 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg w zakresie funkcjonowania stref płatnego parkowania: 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (8) 
Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Wiesław Parus, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (4) 
Maciej Bejnarowicz, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Kamil Barwinek, Agnieszka Trafas 
 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ 
NR XXXI/444/20 w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca. Rada nie uwzględniła 
wniosku mieszkańca. 
 
Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na rok 2021 
 
W imieniu Komisji Rewizyjnej projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 
Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
W tym miejscu Pan radny Łukasz Zięba postawił wniosek formalny o przerwę w obradach od 
godz. 13:40 do godz. 14:40. 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (6) 
Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Krzysztof Plewko, Danuta Wilk, Łukasz 
Zięba 
 
PRZECIW (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bogdan Błaszczyk, Przemysław Kiełkowski 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Kamil Barwinek, Agnieszka Trafas 
 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada nie przyjęła wniosku o godzinną przerwę  
i przekazał, że dalej trwa procedowanie nad projektem uchwały i sprawozdaniem z kontroli 
Komisji Rewizyjnej.  
 
W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Miasta.  
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zważywszy na rolę 
opozycji będzie głosował za zatwierdzeniem planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Klubu dodał także, że Komisja Rewizyjna zweryfikuje swój plan 
pracy w formie autopoprawki. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały a odnośnie autopoprawki, to są do niej gotowi. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok  - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Wiceprzewodniczący Rady udział wzięli: 

 Radca prawny 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący 
Rady zamknął dyskusję. Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych, 
została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Kamil Barwinek 

 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski 

 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXI/445/20 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021. 
 
Punkt 3a - Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  
z kontroli problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 
roku dla pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych oraz 
podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Kołobrzeg z kontroli problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek 
w 2019 roku dla pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek 
samorządowych. 
 

Powyższy punkt został wprowadzony do porządku obrad zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

 

W imieniu Komisji Rewizyjnej projekt uchwały wraz z wnioskami i sprawozdaniem z kontroli 

przedstawił Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i zarazem 

Kierownik Zespołu Kontrolnego.  

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Sekretarz 

Miasta. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze dwa wnioski  
z kontroli zawarte w sprawozdaniu i projekcie uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały wraz z sprawozdaniem. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok  - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały wraz  
z sprawozdaniem. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący zapowiedział, 
że w pierwszej kolejności zarządzi głosowanie nad każdym z wniosków.  
 
Wniosek pierwszy 
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Wnioskuje się o dokonanie przeglądu i aktualizacji Regulaminu wynagradzania pracowników 

Miejskiego Ośrodka Sportu i rekreacji w celu jego dostosowana do przepisów wyższego 

rzędu. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

przyjęła wniosek Nr 1 Komisji Rewizyjnej. 

 

Wniosek drugi 

Wnioskuje się o dokonanie przeglądu i aktualizacji Regulaminu wynagradzania pracowników 

samorządowych w celu jego dostosowania do przepisów wyższego rzędu. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Lewandowski 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

przyjęła wniosek Nr 2 Komisji Rewizyjnej. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla 
pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych wraz  
z sprawozdaniem z przeprowadzonej kontroli: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXI/446/20 w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Kołobrzeg z kontroli problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek  
w 2019 roku dla pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek 
samorządowych wraz z sprawozdaniem z przeprowadzonej kontroli. 
 
Punkt 3b - „Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg  
z kontroli problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich oraz 
podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Kołobrzeg z kontroli problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich.” 
 

Powyższy punkt został wprowadzony do porządku obrad zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

 

W imieniu Komisji Rewizyjnej projekt uchwały wraz z wnioskami i sprawozdaniem z kontroli 

przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Sekretarz 

Miasta. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze dwa wnioski  
z kontroli zawarte w sprawozdaniu i projekcie uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały wraz z sprawozdaniem. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok  - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały 
 i  poprze projekt uchwały wraz z sprawozdaniem. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący Rady 
zapowiedział, że w pierwszej kolejności zarządzi głosowanie nad wnioskami z kontroli. 
Wniosek pierwszy 

Wnioskuje się o uproszczenie wymogów kwalifikacyjnych poprzez przesunięcie wymogu 

weryfikacji zameldowania z rodziców na rzecz Komisji Kwalifikacyjnej (oświadczenie  

o zameldowaniu – weryfikacja urzędowa). 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Lewandowski 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek 

Nr 1 Komisji Rewizyjnej. 

 

Wniosek drugi 

Wnioskuje się o wprowadzenie na stałe rekrutacji do żłobka w formie elektronicznej. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Lewandowski 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Nr 2 

Komisji Rewizyjnej. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich wraz z sprawozdaniem  
z przeprowadzonej kontroli: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
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NIEOBECNI (1) 
Piotr Lewandowski 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXI/447/20 w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Kołobrzeg z kontroli problemowej dotyczącej realizacji naboru do żłobków miejskich 
wraz z sprawozdaniem z przeprowadzonej kontroli. 
 
Wiceprzewodniczący Rady ogłosił  
 

Punkt 4 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z działalności 
między sesjami. Sprawozdanie zostało przedstawione w formie pisemnej i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 

Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Radni złożyli do Prezydent Miasta następujące interpelacje i zapytania. 

Pan radny Kamil Barwinek złożył zapytanie w sprawie zakupu defibrylatora AED oraz 

interpelację w sprawie oświetlenia terenu nowego osiedla. 

 

Pani radna Danuta Wilk złożyła interpelację w sprawie posadowienia nowego przystanku 

autobusowego. 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył cztery interpelacje: 

1) w sprawie skrócenia gałęzi 

2) w sprawie naprawy oświetlenia  

3) w sprawie środków finansowych w roku budżetowym 2021 z przeznaczeniem na dodatki 

motywacyjne nauczycieli 

4) w sprawie przywrócenia kursów SE 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie odprowadzania ścieków do parku na 

Osiedlu Podczele.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 

która poinformowała, że w tej sprawie została przeprowadzona kontrola i okazało się, że to 

nie są ścieki tylko woda. Pani Prezydent obiecała, że o tej sprawie będzie informowała na 

bieżąco. 

 

Pan radny Jacek Woźniak przyjął wyjaśnienie Zastępcy Prezydenta Miasta ds. 

gospodarczych. 

 

W tym punkcie głos jeszcze zabierali: Pan radny Krzysztof Plewko, Pan radny Maciej 

Bejnarowicz, Pani Prezydent Miasta. 

 
Dyskusja oraz wystąpienia radnych i innych osób w tym punkcie porządku obrad została 
nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja 
została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje 
Wiceprzewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 
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Przy punkcie 6 porządku obrad w programie eSesja zostały dołączone nw. dokumenty: 

 
 Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie 

pismem z dnia 16 grudnia 2020 r. przesłała dwie uchwały Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie: 
1) Uchwałę Nr LXXXVII.478.Z.2020 z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie opinii  
o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w uchwale budżetowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2021 rok. 
2) Uchwałę Nr LXXXVII.479.Z.2020 z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie wyrażenia 
opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Miasto Kołobrzeg. 
 

 Zarządzenie Nr 170/20 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 10 grudnia 2020 r.  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 
 

 Pismo Stowarzyszenia Budowy Pomnika Zbrodni Katyńskiej i katastrofy Smoleńskiej 
w Kołobrzegu z dnia 14 grudnia 2020 r. dot. umieszczenia głazu z tablicą wśród 
Dębów Katyńskich. 
 

 Życzenia Świąteczne i Noworoczne od Biskupa Koszalińsko – Kołobrzeskiego. 
 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 5 „Lęborskie” poinformował Radę Miasta, że  
w dniu w dniu 21 grudnia 2020 r. wpłynęła w formie elektronicznej rezygnacja Pana 
Roberta Tworogal z pełnienia mandatu radnego Rady Osiedla Nr 5 „Lęborskie”. 
 

 Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 4 „Radzikowo” poinformowała, że w dniu 17 
grudnia 2020 r. na posiedzeniu Rady Osiedla w wyniku głosowania odwołano  
z pełnionej funkcji Przewodniczącej Rady Osiedla Nr 4 „Radzikowo” Panią Danutę 
Pietrzela.  
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 10 grudnia 
2020 r. poz. 5562 została opublikowana Uchwała Nr XXX/424/20 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 2 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2021 rok. 
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 28 grudnia 
2020 r. poz. 5960 została ogłoszona Uchwała Nr XXX/423/20 Rady Miasta Kołobrzeg 
z dnia 2 grudnia 2020 r. zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/486/17 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 
przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym oraz 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 
stanowić będzie pomoc publiczną. Uchwała wejdzie w życie po upływie 14 dni od jej 
ogłoszenia tj. 12 stycznia 2021 r. 
 

 Wiceprzewodniczący poinformował, że zgodnie z przesłany harmonogramem, kolejną 
32 sesję Przewodniczący Rady zaplanował w dniu 27 stycznia 2021 roku – środa. 
 

W tym punkcie porządku obrad głos zabierali: 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która złożyła życzenia noworoczne.  
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Punkt 7 – Zamknięcie sesji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady przed zamknięciem sesji złożył radnym oraz mieszkańcom 
życzenia noworoczne. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady zamknął XXXI sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Artur Dąbkowski 
 
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 
 
 
 


